
GRUNDEJERFORENINGEN SKYTTEMARKSGÅRDEN                                               

(StensvedNet & Stensved Grundejerforening) 

Generalforsamling 

 

Dagsorden for den ordinære generalforsamling 

 Mandag den 13. november 2023 kl. 19.30, i klubhuset Stensved Stadion 

 

Dagsorden: 

 

A:  1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere. 

B: Stensved Antenneforening: 

  1.  Aflæggelse af årsberetninger 

  2. Godkendelse af regnskaber og budgetter. 

  3. Indkomne forslag (ingen). 

  4. Valg af: 

    a. Bestyrelsesmedlem (på valg Erling Pedersen). 

    b. Suppleant til bestyrelsen (på valg Henri Nielsen) 

    c. Revisor (på valg Erik Pipper) 

    d. Revisorsuppleant (på valg Preben Petersen) 

  5.  Eventuelt. 

 

C: Stensved Grundejerforening: 

 

  1. Aflæggelse af årsberetning. 

  2. Godkendelse af regnskab og budget. 

  3. Indkomne forslag (ingen). 

  4. Valg af: 

    a. Formand (på valg Bjarne Fehstedt) 

    b. Bestyrelsesmedlem (på valg Dennis Hvidbjerg) 

    c. Suppleant til bestyrelsen (på valg Claus Hansen) 

  5. Eventuelt. 



 

Beretning StensvedNet 2023 

Et usædvanligt stille år på tv-siden, men det er bare stilhed før stormen. Yousee har brugt 

året på at forberede store ændringer (og prisstigninger) til næste år med nyt blandselv 

koncept, Yousee Play. Det bliver et rent streamings produkt, altså tv via internettet, og vi 

må forvente at det bliver fremtiden. Så tv som vi kender det i dag, kaldet flow tv, udfases i 

løbet af de næste 5 til 10 år. 

Det betyder at vi i fremtiden nok bliver en ren bredbåndsudbyder på lige fod med fibersel-

skaberne, men bare billigere. Derfor er vi allerede i gang med at forberede os til konkur-

rencen. I modsætning til vores naboforeninger der har valgt at lade Yousee betale dem for 

at få eneret på deres netværk og dermed forhindrer andre udbydere at tilbyde bredbånd 

på deres net, har vi valgt at gå stik den modsatte vej. Vi åbner vores net for alle der har lyst 

til at tilbyde vores medlemmer bredbånd, så de ikke er tvunget til kun at kunne vælge You-

see. På den måde giver det maksimum konkurrence på både prisen og supporten, så er 

man utilfreds med sin bredbåndsudbyder vælger man bare en anden. Det mener vi er det 

rigtige. 

I løbet af året har vi haft diverse reparationer på ledningsnettet, som skal være 100% i or-

den for at kunne levere ordentlige signaler til medlemmerne. 

Inflationen påvirker også antennebranchen, så her kommer der højere priser på stort set 

alt fra tv-pakker til service og el. Vi har et stort elforbrug i foreningen som stiger, alligevel 

foreslår bestyrelsen at vi, på grund af vores gode økonomi, fastholder vores kontingent til 

foreningen i hvert fald et år mere, så stigningerne ikke bliver større end højst nødvendig. 

 

 

Beretning Stensved grundejerforening 2023 

De 9 nye søjle gran som vi plantede ved antennen i oktober sidste år, ser ud til at have 

”overlevet” den utrolige tørke vi havde i maj og juni, så de skal nok blive flotte om et par år 

Græsset er blevet slået efter behov, og det har varieret noget efter tørke og regn. Maski-

nen har fået en større overhaling og service i år, så den kører et år til. 

Vi har også her en god økonomi, så bestyrelsen foreslår fortsat uændret kontingent. 


